

REFERAT FRA STYREMØTE (8)

I

NORSK IRSKSETTERKLUBB

Dato: 27.09.2016
Tid: kl. 20.00 – 22.30
Sted: Telefonstyremøte på Skype
Tilstede: Tore Salvesen, Lene Moen, Eldri Kjørren, Vidar Molvær, Jørgen Krabbedal, Jan E. Sperre, Aleksander Eid og Christell Seljesether
Referent: Ellen B. Dobloug

Sak 68/16: Godkjenning av innkallingen
Vedtak: Godkjent.

Sak 69/16: Godkjenning av referat fra forrige styremøte 16.08.16
Vedtak: Godkjent.

Sak 70/16: Referatsaker

- *Hilsninger til NISK NM Lag Høyfjell.* NISK's lag vant lagkonkurransen, og det ble sendt blomsterhilsner til hver av deltakerne.
- *Brev fra NESK vedr. felles henvendelse til FKF.*
- Trukket innsendt forslag til NKK. Ble innsendt feil tjenestevei. Skulle ha gått til FKF som forbund.
- *Kalender 2017.* Lagt ut på Facebook. Påminnelse på NISK's nettside. Sluttstrek settes til 17. oktober for innsendelse av bilder. Aleksander og Tor-Hartvig plukker ut bilder til kalenderen. Lage en spesiell forside og sette inn NISK 100 år nede på hver kalenderside.

Sak 71/16: Søknad fra NISK avd. 3 vedr. støtte til aktiviteter
Nisk har mottatt søknad vedr. støtte. Styret ønsket noe fler opplysninger og mail ble sendt til avd. 3 som besvarte mailen. Styret er i utgangspunktet positiv til søknaden. Ønsker noen fler oppklarende svar mht til oppgradering og vedlikehold i forhold til betaling av leie samt klarhet i forhold til ansvar. Vurdere om man skal inngå i et samarbeid med en annen klubb, for eksempel Hed-Opp FK. **Vedtak: Tore utarbeider et skriv til Avd. 3 som først sendes styret til godkjenning.**

Sak 72/16: Invitasjon vedr. avlsråds kurs i regi av NKK i januar 2017.
Det har kommet en invitasjon fra NKK vedr. avlsråds kurs. Det var stor interesse i styret for å delta. **Vedtak: De som mener de kunne være ledig denne helgen, melder det inn til Tore i løpet av uka. Fristen for påmelding var 20. oktober, men det kan være lurt å melde på så fort vi kan pga en mulig stor interesse for kurset.**

Sak 73/16: Sak vedr. deltagelse på prøver
Vidar har sendt inn en kommentar vedr. NPK's prøve på Kongsvoll. Stor deltagelse av pointere som fikk plass i forhold til de andre rasene, og venteliste

med lite pointere i forhold til andre raser. Jan påpekte at arrangøren må fokusere først og fremst på at man nedsetter en prøvekomite som er profesjonelle og som har den nødvendige kompetanse slik at prøven kvalitetssikres. Man må på forhånd ha gjort seg godt kjent med prøveregelverket. **Vedtak: Jan utarbeider et skriv. Sendes styret til godkjenning før det videresendes FKF.**

Sak 74/16: Bør NISK bli medlem av internasjonal irsksetterklubb?

Tore har fått et par henvendelser, - en i fjor høst og en i vår om Norge var interessert i å bli med i en slik klubb. Kan være interessant å være medlem for å få kunnskap om hva som skjer i avlen i Europa. Gebyret er 50 Euro pr. år. **Vedtak: Tore undersøker om det er noen restriksjoner eller annet som vi må forplikte oss til før man evt. blir medlem.**

Sak 75/16: Orientering fra jubileumskomiteen - Status

Vidar og Jan orienterte. Ludvig Gråtrud er koblet inn. Terreng rundt Lesja. Han er terrengansvarlig. Kontakt med Dombås Hotell. Har ikke fått pris ennå. Reservert 40 rom. Anneks hvor det er lov med hund på rom. Kapasitet til jubileumsmiddag med inntil 130-140 pers. Utstilling enten rundt Trolltun eller Dombås Hotell. **Vedtak: Legge ut informasjon om programmet for jubileumsarrangementet på nettsiden. Eldri sender invitasjon til dommer og en reservedommer. Ellen oversender oversikt over nålevende ledere og æredsmedlemmer til Vidar.**

Sak 76/16: Sak fra Avlsrådet – Notis på hund i søk på hund i databasen

Jørgen orienterte. Eier mener at oppføring i «Søk på hund» etter at hund som har sonet ferdig dom burde fjernes. **Vedtak: Avlsrådet er ikke enig i dette, og vil sende info til eier. Styret sluttet seg til AR sin innstilling. Informasjonen ligger for øvrig også tilgjengelig på NKK's nettside.**

Sak 77/16: Eventuelt

- **Status ny jubileumsbok.** Tore har vært i kontakt med Vangen. Han er i rute og har full kontroll på boka. Har igjen et intervju med Trond Kristian Karlsen, eier av PR Prince. Ønsker en hilsen fra de andre raseklubbene. Purrer opp dette. To avdelinger har svart. Ønsker også noen kommentarer fra DK'ene. Er det gjennomtenkt skikkelig å lansere boka til jul? Alternativt forslag fra Vangen ble diskutert. **Vedtak: Styret hadde ikke noe i mot å vente med lansering av boka i august i 2017 i forbindelse med 100-års jubileet.**
- **Status ny revisor.** Styret fikk fullmakt av NISK RS 2016 til å få på plass ny revisor da det ikke forelå noe foreslag under RS. **Vedtak: Lene forespør to fremsatte forslag.**
- **Referat fra NGK's 100-års jubileumsmiddag 24.9.** Ellen orienterte. **Vedtak: Orienteringen tas til etterretning.**
- Regelverk vedr. påmelding til NM Lag Lavland. Forslag tas via neste NISK RS. **Vedtak: Jørgen og Vidar samarbeider om et forslag.**

Neste styremøte: Tirsdag 18. oktober på Skype kl. 20.00. (Dersom det ikke meldes inn noen presserende saker til dette møtet, blir neste styremøte det fysiske møte på Gardermoen 26.-27. november.)

Referent: Ellen B. Dobloug